



Frank Coenen, Chief Executive Officer

Frank Coenen has been with the ASK Chemicals Group since July 2014. Mr. Coenen began his career as a Production Control Engineer for Sidmar Steel Company in Zelzate, Belgium. In 1985, he moved to UCB, where he held diverse positions in the fine and specialty chemicals divisions before becoming Director of the Asian Pacific region based in Kuala Lumpur and Shanghai. Following his time at UCB, he moved to the Tessenderlo Group in Brussels, Belgium, working in several executive management positions – Director Business Group “Chemicals” and Chief Operating Officer – before assuming the role of CEO in 2010. Mr. Coenen holds a degree in Chemical Engineering from the University of Ghent, as well as a post-graduate degree in Management from K.U. Leuven.

Frank Coenen, Chief Executive Officer

Frank Coenen ist seit Juli 2014 für die ASK Chemicals Group tätig. Er begann seine Laufbahn als Production Control Engineer bei dem Stahlunternehmen Sidmar im belgischen Zelzate und wechselte 1985 zu UCB, wo er verschiedene Positionen in den Bereichen Fein- und Spezialchemikalien innehatte, bevor er als Director für die Region Asien-Pazifik in Kuala Lumpur und Schanghai ansässig wurde. Die nächste Karrierestation nach UCB war die Tessenderlo Group, für die er in Brüssel in verschiedenen Positionen in der Geschäftsleitung tätig war (als Director Business Group „Chemicals“ und Chief Operating Officer), bevor er 2010 zum CEO ernannt wurde. Frank Coenen verfügt über einen Abschluss im Bereich Chemietechnik der Universität Gent sowie einen Postgraduiertenabschluss im Management von der KU Leuven.